
 
 

__________________________________________________ 
 

 

__________________________________________________ 
  

 
 

TOČKA 1. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Usvajanje Zapisnika sa XXVII. sjednice Općinskog vijeća 



 
OPĆINSKO VIJEĆE 

KLASA:021-05/20-01/01 

URBROJ:2170-03-20-01-1 

 

Z A P I S N I K 
sa XXVII. sjednice Općinskog vijeća 

Općine Ĉavle odrţane 5. oţujka 2020. godine 
 

 

 

 Sjednica se odrţava u prostorijama Općine Ĉavle – OPĆINSKA VIJEĆNICA, sa 

poĉetkom u 18,00 sati, a predsjedava joj predsjednik Općinskog vijeća Općine Ĉavle 

NORBERT MAVRINAC. 

 Prisutni: NORBERT MAVRINAC, ALJOŠA ŢEŢELIĆ, RAJNA BROZNIĆ, 

SANDRA MOHORIĆ, ALEN KNEŢEVIĆ, MIRKO VUKELIĆ, DUŠKO MIĈETIĆ, 

MARKO ŢUVIĆ, GORAN MAVRINAC, MARIJANA MAVRINAC, STANISLAV 

ŢEŢELIĆ, MARKO SOBOTINĈIĆ, ĐURĐICA FUĆAK, EDO ŢEŢELIĆ. 

Ostali prisutni: Ivana Cvitan Polić, Dejan Ljubobratović, predstavnici PU Rijeka Ivica 

Filipović, Marinko Puškarić, predstavnik tvrtke Rune Crow, Saša Ukić, te 

automotodroma Grobnik Zdenko Šantić, Igor Eškinja, Robert Ţigović. 

 Predsjedatelj utvrĊuje da sjednici prisustvuje 14 vijećnika pa će sve donijete odluke 

biti punovaljane. 

 U nastavku predsjedatelj ĉita prijedlog dnevnog reda te utvrĊuje da se jednoglasno 

prihvaća slijedeći 

 

D n e v n i r e d: 

 

1.Izvješće Mandatne komisije 

2.Analiza stanja sigurnosti u prometu na podruĉju Općine Ĉavle za 2019.godinu 

3.Izvješće PU Rijeka o stanju sigurnosti na podruĉju Općine Ĉavle za 2019.godinu 

4.Izvješće o projektu razvoja širokopojasne infrastrukture na podruĉju Općine Ĉavle 

5.Izvješće o radu automotodroma Grobnik za 2019.godinu i Plan ulaganja za 2020.godinu 

6.Usvajanje Zapisnika sa XXVI.sjednice Općinskog vijeća 

7.Analiza sustava civilne zaštite na podruĉju Općine Ĉavle za 2019.godine 

8.Smjernice za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite na podruĉju Općine Ĉavle 2020-

2023.g. 

9.Godišnji Plan razvoja sustava civilne zaštite na podruĉju Općine Ĉavle za 2020.godinu s 

financijskim uĉincima za trogodišnje razdoblje 

10.Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti na opće uvjete isporuke komunalne 

usluge komunalnog linijskog prijevoza putnika 
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Toĉka 1. 

Izvješće Mandatne komisije 

 

 Predsjednik Mandatne komisije Aljoša Ţeţelić u ubodnom izlaganju daje izvješće o 

zaprimljenom pismenom podnesku vijećnice Marijane Košĉić o stavljanju mandata u 

mirovanje radi osobnih razloga te prijedlog stranke HDZ o imenovanju novog vijećnika koji 

će je zamjenjivati. 

 U nastavku napominje da je stranke HDZ dala pismeni prijedlog da funkciju vijećnika 

u nastavku mandata obnaša Denis Ĉargonja. 

 Temeljem iznijetog, predsjednik Općinskog vijeća poziva predloţenog vijećnika da da 

prisegu koju u nastavku i vlastoruĉno potpisuje, te s tim u vezi utvrĊuje da je jednoglasno 

donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

I. 

 

 UtvrĊuje se da danom 7.veljaĉe 2020.godine temeljem stavljanja mandata u 

mirovanje iz osobnih razloga ĉlanici Općinskog vijeća Općine Ĉavle MARIJANI 

KOŠĈIĆ KUĈAN prestaje mandat, a s danom 5.oţujka 2020.godine duţnost zamjenika 

poĉinje obnašati DENIS ĈARGONJA. 

 

II. 

 

 Ova Odluka objaviti će se u „Sluţbenim novinama“ Općine Ĉavle. 

 

DONOŠENJEM OVE ODLUKE PREDSJEDATELJ UTVRĐUJE DA SJEDNICI 

PRISUSTVUJE SVIH 15 VIJEĆNIKA. 

 

Toĉka 2. 

Analiza stanja sigurnosti u prometu na podruĉju Općine Ĉavle za 2019.godinu 

 

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daje naĉelnik PP Rijeka Ivica Filipović. 

 Nakon uvodnog izlaganja, predsjedatelj otvara raspravu za koju se je 

prijavio:MARKO SOBOTINĈIĆ. 

 Po provedenoj raspravi predsjedatelj utvrĊuje da je jednoglasno donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Prihvaća se Analiza stanja sigurnosti u prometu na podruĉju Općine Ĉavle za 

2019.godinu. 

 

Toĉka 3. 

Izvješće PU Rijeka o stanju sigurnosti na podruĉju Općine Ĉavle za 2019.godinu 

 

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daje naĉelnik III.PP Rijeka Marinko Puškarić. 

 Nakon uvodnog izlaganja, predsjedatelj otvara raspravu za koju su se prijavili: 

STANISLAV ŢEŢELIĆ, GORAN MAVRINAC, ALJOŠA ŢEŢELIĆ. 

 Po provedenoj raspravi predsjedatelj utvrĊuje da je jednoglasno donijeta slijedeća 
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O D L U K A 

 

 Prihvaća se Izvješće PU Rijeka o stanju sigurnosti na podruĉju Općine Ĉavle za 

2019.godinu. 

 

Toĉka 4. 

Izvješće o projektu razvoja širokopojasne infrastrukture na podruĉju Općine Ĉavle 

 

 Uvodno izvješće o projektu daje direktor tvrtke RUNE CROW d.o.o. Saša Ukić. 

 Nakon uvodnog izlaganja, predsjedatelj otvara raspravu za koju su se prijavili: 

STANISLAV ŢEŢELIĆ, GORAN MAVRINAC, ALJOŠA ŢEŢELIĆ,DEJAN 

LJUBOBRATOVIĆ, MARKO SOBOTINĈIĆ, RAJNA BROZNIĆ, ĐURĐICA FUĆAK, 

ALEN KNEŢEVIĆ. 

 Po provedenoj raspravi predsjedatelj utvrĊuje da je jednoglasno donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Prihvaća se Izvješće o projektu razvoja širokopojasne infrastrukture na 

podruĉju Općine Ĉavle. 

 

Toĉka 5. 

Izvješće o radu automotodroma Grobnik za 2019.godinu i Plan ulaganja za 2020.godinu 

 

 Uvodno izlaganje o radu za 2019.godinu i Planu rada za 2020. godinu daju 

predstavnici automotodroma Grobnik, Šantić,Eškinja i Ţigović. 

 Nakon uvodnog izlaganja, predsjedatelj otvara raspravu za koju su se prijavili: 

STANISLAV ŢEŢELIĆ, GORAN MAVRINAC, ALJOŠA ŢEŢELIĆ, MARKO 

SOBOTINĈIĆ, RAJNA BROZNIĆ, ALEN KNEŢEVIĆ, MIRKO VUKELIĆ, MARKO 

ŢUVIĆ. 

 Po provedenoj raspravi predsjedatelj utvrĊuje da je jednoglasno donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Prima se na znanje izvješće o radu automotodroma Grobnik za 2019.godinu i 

Plan ulaganja za 2020.godinu. 

 

 AKTUALNI SAT 
 

GORAN MAVRINAC:1.Aktualna vlada u tekućoj godini provodi kompenzacijske 

mjere apropo oslobaĊanja poreza za mlade (djelomiĉno do 50% za one do 30 godina 

starosti i 100% za one do 25 godina starosti), prema dostupnim informacijama sa 

odrţanog sastanka radnih tijela Sabora RH na kojem sam prisustvovao mjesec dana 

unatrag kompletan iznos kompenzacijskih mjera sjest će do kraja tekuće godine na teret 

JLS-a.Obzirom da navedeno nismo spominjali prilikom donošenja proraĉuna za 

2020.godinu zanima me imamo li predviĊena sredstva u proraĉunu za navedene 

kompenzacijske mjere Vlade RH? 

 2.Kao vijećnik i ĉelnik udruge Frankopanska straţa Grobnik koja baštini 

povijesnu baštinu Grobnišćine nazoĉio sam primopredaji frankopanskih odora i opreme 

koju smo posredstvom Općine Ĉavle juĉer dobili na korištenje sukladno EU projektu 

opremanja udruge kojeg sam zajedno sa suradnicima napisao 2015.godine te putem 
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PGŢ aplicirao u sklopu projekta Putovima Frankopana na EU fondove.Slijedom 

navedenog uoĉio sam niz devijacija spram preuzetih odora i opreme od strane izvoĊaĉa 

radova te bih vas molio da zajedniĉkim snagama inzistiramo na reklamaciji spram 

navedenih devijacija obzirom da smo 5 godina unazad utrošili na idejnu i izvedbenu 

fazu ovog EU projekta koji je od iznimne vaţnosti za povijesnu baštinu Općine Ĉavle i 

matiĉnog nam Grobniĉkog zaviĉaja! 

Ivana Cvitan Polić(odgovor):1.Prilikom izrade prijedloga Proraĉuna za 2020.godinu od Vlade 

RH nismo dobili nikakve smjernice koje bi nas obvezivale da osiguravamo sredstva potrebna 

za kompenzacijske mjere.Ukoliko se tijekom godine utvrdi potreba ići će se u izradu 

rebalansa proraĉuna kako bi se to pitanje riješilo. 

 2.Toĉna je tvrdnja da su uoĉeni nedostaci u zaprimljenoj opremi i odori koja je 

naruĉena za potrebe Frankopanske straţe.Pokrenuti ćemo postupak otklanjanja tih 

nedostataka od strane izraĊivaĉe te opreme. 

 

EDO ŢEŢELIĆ:1.Vanjski sportski tereni kod boćarske dvorane na Hrastenici su 

devastirani i u lošem stanju,kao i okoliš rezervoara plinske stanice kod boćarske 

dvorane.Da li se razmišlja o njihovom popravku i ureĊenju manjeg igrališta sa golovima 

za mali nogomet.TakoĊer kada će se urediti i vanjsko stubište na boćarskoj dvorani 

kako se djeca ni bi mogla nekontrolirano penjati na krov dvorane što predstavlja 

potencijalnu opasnost? 

 2.Ove godine udruga Grobniĉki dondolaši je uloţila dosta truda i vremena u 

promociju ovog kraja.Da li bi se moglo dati odobrenje da se ograda ili zidna površina 

kod mosta na Hrastenici prigodno oslika njima u znak paţnje? 

Ivana Cvitan Polić(odgovor):1.U planu je ureĊenje vanjsko igrališta oko boćarske dvorane na 

naĉin kako je to uĉinjeno i sa igralištem na Baćini.Na objektu je u 2019 godini  montiran i 

video nadzor kako bi se moglo bolje kontrolirati ponašanje i kretanje osoba u tom prostoru u 

cilju zaštite objekta i opreme.TakoĊer pristupiti će se i popravku zaštitne ograde na vanjskim 

stepenicama koje vode na krov. . 

 2.U ovom trenutku na to pitanje ne mogu dati konkretan odgovor. Same branike ne 

smatram primjerenim mjestom za takvu namjenu, a onaj zid je privatno vlasništvo. Ukoliko 

Vašu inicijativu prepoznaju i drugi dionici, i mi ćemo ju pomoći.   

MARIJANA MAVRINAC:1.Zanima me kakvi su problemi nastali oko izdavanja 

rješenja za pokazne karte za srednjoškolce za ovu godinu? 

Ivana Cvitan Polić(odgovor):1.Ĉinjenica je da je došlo do odreĊenih neslaganja u tumaĉenju 

naših odluka oko sufinanciranja autobusnih karata za srednjoškolce za što je većim dijelom 

uzrok bio u KD Autotrolej.U meĊuvremenu smo ta pitanja usuglasili i regulirali tako da će od 

1.veljaĉe to pitanje biti riješeno bez nedoumica. 

 

STANISLAV ŢEŢELIĆ:1.Tvrtka Infoprojekt ima sa Općinom Ĉavle sklopljen Ugovor 

pa me zanima koja je njihova djelatnosti i što je tim ugovorom sadrţano? 

 2.Da li Općina Ĉavle ima kakav ugovor sa  Savjetodavnom sluţbom u Domu 

Ĉavle? 

Ivana Cvitan Polić(odgovor):1.Općina Ĉavle sa tvrtkom Infoprojekt ima već godinama 

sklopljen Ugovor o odrţavanju informatiĉke opreme i programa koje koristi Općina Ĉavle za 

svoj rad.Obzirom na vrstu usluga nije moguće svake godine mijenjati tvrtku koja će to ĉiniti 

obzirom da se radi i o autorskim pravima. 

 2.Općina Ĉavle za potrebe rada Savjetodavne sluţbe ima sklopljen Ugovor o 

korištenju prostora u Domu Ĉavle kao i Ugovor o povremenom korištenju prostora.Sve 

meĊusobne obveze i prava sadrţana su i regulirana tim ugovorima. 
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RAJNA BROZNIĆ:1.Još uvijek nije riješeno pitanje oborinskih voda u naselju 

Mavrinci – Ravan, kada će se to konaĉno riješiti? 

Ivana Cvitan Polić(odgovor):1.Upojna graĊevina je izgraĊena kod bivše stare šterne , ali 

vjerojatno ona kao takva nije dovoljnog kapaciteta.Drugi dio problema je riješen djelomiĉnim 

ureĊenje pristupnog puta do tribina nogometnog igrališta.Još uvijek vjerojatno ima problema 

sa viškom oborinskih voda no to pitanje što radi potrebnog ulaganja što radi neriješenih 

vlasniĉkih odnosa nije moguće u cijelosti otkloniti tijekom ove godine na zadovoljavajući 

naĉin. 

 

MARKO SOBOTINĈIĆ:1.Udruzi Grobniĉki dondolaši ove godine treba odati svako 

poĉast na uloţenom trudu u realizaciji programa maškaranih dogaĊanja dok to nikako 

ne mogu reći za udrugu Ĉavjanske maškare.Mišljenja sam da bi trebalo mijenjati 

praksu i naĉin organiziranja dogaĊanja koje je vodila ta udruga jer smo svjedoci da 

svake godine sve manje ljudi pokazuju interes za te dogaĊaje koji su u nadleţnosti te 

udruge.! 

Ivan Cvitan Polić(odgovor):1.Ĉinjenica je i istina da otvaranje maškaranih dogaĊanja kao i 

paljenje pusta nije bilo na nekakvom nivou i zahtjeva promjene.O tome imamo vremena 

tijekom ove godine razmisliti i donijeti konaĉan stav kako dalje. 

 

Toĉka 6. 

Usvajanje Zapisnika sa XXVI.sjednice Općinskog vijeća 

 

 Prijedlog Zapisnika sa XXVI.sjednice Općinskog vijeća vijećnicima je dostavljen uz 

materijal za sjednicu i u privitku je Zapisnika. 

 Obzirom da nije bilo primjedbi na prijedlog, predsjedatelj daje prijedlog na usvajanje. 

 Po izvršenom glasovanju , dizanjem ruku, predsjedatelj utvrĊuje da je 

JEDNOGLASNO donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Usvaja se Zapisnik sa XXVI.sjednice Općinskog vijeća Općine Ĉavle. 

 

Toĉka 7. 

Analiza sustava civilne zaštite na podruĉju Općine Ĉavle za 2019.godine 

 

 Analiza sustava civilne zaštite na podruĉju Općine Ĉavle za 2019.godine vijećnicima 

je dostavljena uz materijal za sjednicu i u privitku je Zapisnika. 

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daje zamjenik općinske naĉelnice Dejan 

Ljubobratović. 

 U nastavku, predsjedatelj otvara raspravu za koju su se prijavili:STANISLAV 

ŢEŢELIĆ, GORAN MAVRINAC. 

 Po provedenoj raspravi predsjedatelj daje prijedlog na usvajanje. 

 Temeljem izvršenog glasovanja , dizanjem ruku, predsjedatelj utvrĊuje da je 

JEDNOGLASNO donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Prihvaća se Analiza sustava civilne zaštite na podruĉju Općine Ĉavle za 

2019.godine. 
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Toĉka 8. 

Smjernice za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite 

na podruĉju Općine Ĉavle 2020-2023.g. 

 

 Smjernice za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite na podruĉju Općine Ĉavle 

2020-2023.g. vijećnicima su dostavljene uz materijal za sjednicu i u privitku su Zapisnika. 

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daje zamjenik općinske naĉelnice Dejan 

Ljubobratović. 

 U nastavku, predsjedatelj otvara raspravu za koju se je prijavio:STANISLAV 

ŢEŢELIĆ. 

 Po provedenoj raspravi predsjedatelj daje prijedlog na usvajanje. 

 Temeljem izvršenog glasovanja , dizanjem ruku, predsjedatelj utvrĊuje da je 

JEDNOGLASNO donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Donose se Smjernice za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite na podruĉju 

Općine Ĉavle 2020-2023.godinu. 

 

Toĉka 9. 

Godišnji Plan razvoja sustava civilne zaštite na podruĉju Općine Ĉavle 

za 2020.godinu s financijskim uĉincima za trogodišnje razdoblje 

 

 Godišnji Plan razvoja sustava civilne zaštite na podruĉju Općine Ĉavle za 2020.godinu 

s financijskim uĉincima za trogodišnje razdoblje vijećnicima je dostavljena uz materijal za 

sjednicu i u privitku je Zapisnika. 

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daje zamjenik općinske naĉelnice Dejan 

Ljubobratović. 

 Obzirom da se nitko nije javio za raspravu, predsjedatelj daje prijedlog na usvajanje. 

 Po izvršenom glasovanju, dizanjem ruku predsjedatelj utvrĊuje da je 

JEDNOGLASNO donijeta slijedeća 

 

O D L U K A 

 

 Donosi se Godišnji Plan razvoja sustava civilne zaštite na podruĉju Općine Ĉavle 

za 2020.godinu s financijskim uĉincima za trogodišnje razdoblje. 

 

Toĉka 10. 

Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti na opće uvjete 

isporuke komunalne usluge komunalnog linijskog prijevoza putnika 

 

 Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na opće uvjete isporuke komunalne 

usluge komunalnog linijskog prijevoza putnika vijećnicima je dostavljen uz materijal za 

sjednicu i u privitku je Zapisnika. 

 Uvodno dopunsko obrazloţenje daje općinska naĉelnica. 

 Obzirom da se nitko nije prijavio za raspravu, predsjedatelj daje prijedlog na 

usvajanje. 

 Po izvršenom glasovanju dizanjem ruku, predsjedatelj utvrĊuje da je 

JEDNOGLASNO donijeta slijedeća 
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O D L U K A 

 

 Donosi se Odluka o davanju prethodne suglasnosti na opće uvjete isporuke 

komunalne usluge komunalnog linijskog prijevoza putnika. 

 

 

 

 

 ZAVRŠENO U 21,40 SATI. 

 

 

 

 BILJEŢIO:      PREDSJEDNIK: 

    Doris Miculinić      Norbert Mavrinac 

 

 

 

 

 

 

 

 



Temeljem odredbe članka 19. Statuta Općine Čavle (Službene novine 
PGŽ br. 20/14, 26/14, 27/15, 12/18 i 41/18), Općinsko vijeće Općine 
Čavle na sjednici održanoj 19. ožujka 2020. godine donosi 

 
 
 

 
 
 
 

O D L U K U 

 
 
 
 

usvaja se zapisnik sa 27. sjednice Općinskog vijeća  

održane 05.03.2020. 

 
 
 
 
 
 Predsjednik: 
 Norbert Mavrinac, v.r. 
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